
1019546

To: 5.1.2e 5.1.2e @rivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Thur 2/18/2021 1:47:17 PM

Subject: FW: Betaling huisartsen via SNPG

Received: Thur 2/18/2021 1:47:18 PM

Ter info

Verzonden: woensdag 9 december 2020 10:56

Aan: [EXE

BEEEC ov. >; EEE MCSE @ v.nl>

Onderwerp: RE: Betaling huisartsen via SNPG

Mijn inschatting is dat het mee zal vallen qua verdere belasting voor ons.

En de SNPG weet mij wel te vinden als ze vragen hebben over de raming die ze maken en de aanvraag die ze

moeten doen. Is deel van mijn ‘gewone” werk.

Groeten JERERY
512e 5.1.2e

5.1.2e

RIVM Centrum voor Bevolkingsonderzoek (PBB | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

afwezig 5.1.2e

Bezoekadres: Antonie van Leeuwenhoeklaan 9, 3721 MA Bilthoven

Van: JIEc vn0
Verzonden: woensdag 9 december 2020 10:32

rivm.ni>; EEN eivm.nl>Aan: 5.1.2e

Onderwerp: RE: Betaling huisartsen via SNPG

Dank je voor je snelle antwoord [EE Helder. Wel nog benieuwd inderdaad welke belasting dit bij ons geeft voor

zover dat ingeschat kan worden. Groet, EXE

Sent: woensdag 9 december 2020 10:30

To: INNEEEDINEEEo ivin.0i>; HEENevm n>
Subject: RE: Betaling huisartsen via SNPG

Hoi [EARL

Over uitbetalen van huisartsen zijn al afspraken gemaakt. LHV heeft als randvoorwaarde een tarief ven lNeuss per

gezet vaccin besproken met VWS. Uitbetaling loopt inderdaad via SNPG. Hiervoor wordt de subsidieregeling
ublieke gezondheid (Spg) aangepast. Hier is al goedkeuring voor. Contactpersoon van VWS hiervoor isBER
BE en ik waren hierbij betrokken. Dit is ook in overleg gegaan met SNPG, dus zij staan hier achter. Naast

de vergoeding van de huisartsen is ook de vergoeding van uitvoeringskosten SNPG hierin meegenomen.

vraagt dit verder nog inspanning van ons?

Gr.

Verzonden: woensdag 9 december 2020 10:25

rivm.nl>; EEN evn n>Aan: 5.1.2e

Onderwerp: Betaling huisartsen via SNPG

+IEE
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Even een checkvraag: morgen in de stuurgroep COVID-19-vaccinaties komt de vraag aan de orde welke rol het

RIVM wil/kan spelen in het uitbetalen van de huisartsen. Ik weet dat er al gesprekken lopen met LHV en SNPG.

Even de check bij jullie: is het voor ons oke als die structuur/werkwijze gevolgd gaat worden? Ziet de SNPG dat ook

zitten? En wat is de impact aan onze kant, hoeveel tijd en energie van jullie gaat dat kosten en kan dat ook?

one. OE)


